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Joakim Dahlström

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 5:e november 2024 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 15:49

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Gabriel Rask Thurin till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (241016)
Mötet godkänner föregående protokoll (241016)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Inköp av Gallerburar, Sektionsmöte, dagligt arbete

Föredragande:

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[JD]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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b. Vice ordförande
Asp schema klart, annars dagligt arbete.

c. Ekonomiansvarig
Bokat in möte med kårens CFO den 13/11 för
förbättringsarbete med sektionens ekonomiska arbete. Haft
deadline för bokföringsrapporter och hjälp kassörer med
detta, köpt in ny vagn, köpt in gallerburar, diskuterat med IT
styret, bokfört ikapp efter tentorna. Fixat med sektionens dag.
Dagligt arbete.

d. SAMO
Arbetsmiljörond, pratat med Tord om första hjälpen och
mensskydd - han fixar, dagligt arbete

e. Arbetsmarknadsansvarig
Forstsatt dagligt arbete men mest fokus pååååå:
Harmmässan!!!!! Gick jättebra och alla nöjda!
Planering av mässan 2025 - mäss-workshop
Ny kontakt med nytt företag: Kiwa - möte inbokat
Har även kontakt med eventuellt nytt: Mevisio - varit lite sega
men förhoppningsvis på g!

f. Utbildningsansvarig
Gått på möten, behöver frågor till Jörgen

g. Informationsansvarig
PR:at Sektionens Dag, Skapat och satt upp Skitviktigt LP2
LV1-4. Skapat en sida för aspning på htek.se. Gjort om flytten
sidan, mer strukturerat och beskrivning för någon som inte är
insatt. Vidare utvecklat sidan mer allmänt. Samlat in och gått
igenom aspposters för aspning LP2. Dagligt arbete.

Beslutsfrågor
§7. Äskning - HKex Teambuilding

[RS]

[ON]

[OS]

[SS]

[GRT]

[JD]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)
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Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§8. Äskning - Rustet Teambuilding
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

Diskussionsfrågor
§9. Möte med Veronica på tisdag nästa vecka

Diskussion kring mötet med Veronica, prata om flytten. Lunchmöte
12:15 12/11. Fundera på vad vi vill fråga mer till dess.

§10. Hur vill vi göra med student voice?
Diskussion kring student voice. Kåren håller en egen student voice på
Lindholmen. Men de uppmuntrar att vi kan hålla en egen student voice.
Potentiellt hålla en QnA.

§11. Rundvandring nästa vecka i nya lokalerna
Diskussion kring rundvandring fredag 13:30 8/11, kommer att gå med
Chalmersfastigheter och två UHL.

§12. Patch Notes
Diskussion kring idé om hur styret kan bli mer transparent. Fråga PA om
vi kan få en canvas sida där vi kan lägga upp intressant information och
nyheter.

§13. Annons Affischering
Diskussion kring en H student som ville PR:a en spelning som hans band
skulle ha.

§14. Frågor till Jörgen 11/11
Diskussion kring frågor som Gabriel kan ställa om flytten.

Formalia
§15. Övriga frågor

[Sandra]: [Hur vill vi introducera nya samarbetspartnern Medtryck till
kommittérna]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[JD]

[JD]

[GRT]

[SS]
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Svar: Ha med på SAK och kommittéinfo, då vet både gamla och nya
sittande i en kommitté vad som gäller.

[Sandra]: [Hur gör vi med personer som är icke H medlemmar på arr
och aspningen?]
Svar: Asppolicyn tydliggör att aspningen är till för sektionens
medlemmar. Därav ska inte sektionens pengar läggas på utomstående.

[Olivia]: [Var vill vi ha plåsterskåp?]
Svar: Bunkern, Jupiter Entre vid Hissen, Passage mellan kårhuset och
Svea.

[Olivia]: [Vilorummet?]
Svar: Är nog något som ligger på högskolan, men vi undersöker det
ändå.

§16. Nästa möte (241112)
a. Action plan

Att Göra Ägare Målbild Kommentar

Skicka en
faktura till IT

Oscar Innan sittande
året är slut

Köp lås till Nya
FT

Oscar Innan
läsperiodens
slut

Köp in plåster Olivia Innan
läsperiodens
slut

Placeras i
bunkern och
entreerna i
Jupiter och
Svea? Mailar
Tord

Airtag Sandra Innan
läsperiodens

I syfte att hålla
bättre koll på

[SS]

[OS]

[OS]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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slut nyckeln till
kårhuset

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§18. Mötets avslutande
Ninus förklarar mötet avslutat kl. 18:33

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)


